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Beslutningstema 
Orientering om LEAPS-status på Skårup Skole og Issø-skolen. 

Indstilling 
Direktionen indstiller, 

• At orienteringen tages til efterretning. 

Sagsfremstilling 
Børne-, Unge- og Uddannelsesudvalget besluttede d. 2. juni 2021, at Skårup Skole og Issø-skolen 
kunne indgå samarbejde med Kata Fonden og derved blive LEAPS skoler i Svendborg Kommune 
(sag vedlagt som bilag). Samarbejdet fortsætter frem til og med skoleåret 2026/2027. 
 
LEAPS står for læring og engagement gennem autentiske projekter med fokus på science. Skoler 
tilknyttet LEAPS omstiller undervisningen efter de pædagogiske principper bag projektbaseret 
læring.   
 
Formålet med LEAPS er at øge læringen og engagement hos elever i grundskolen generelt og 
med særligt fokus på STEM-fagene (Science, Teknologi, Engineering og Matematik). Dette sker 
gennem projektbaseret læring, hvor eleverne fordyber sig i engagerende problemstillinger i tæt 
samarbejde med lokalsamfundet.  
 
På udvalgsmødet gives en mundtlig orientering om status på omstillingen på de to LEAPS-skoler 
af administrerende direktør Peter Skat-Rørdam, læringsdirektør Jesper Ingerslev og læringschef 
Lise Skjærlund Møller fra Kata Fonden.  
 
Orienteringens indhold er: 
 

1. Kata Fonden 
Formål, samarbejdsmodel og finansiering. 

 
2. LEAPS i overblik 

Sammenhæng i skoleomstilling. 
 
Resultater 

3. LEAPS-status i Svendborg Kommune 
Udvikling på de to LEAPS-skoler 
Foreløbige erfaringer og resultater. 

Økonomiske og erhvervsmæssige konsekvenser 
Den årlige omkostning udgør 1.250.000 kr. årligt i 5 år. 
De to skoler betaler hver 200.000 kr. årligt. 
Den resterende andel på 850.000 kr. årligt afholdes af puljen til mangfoldige læringsmiljøer 
indenfor Skole og Uddannelses samlede ramme. 

CO2-Konsekvensvurdering 
Ikke relevant 
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Lovgrundlag 
Folkeskoleloven 

Sagen afgøres i 
Børne-, Unge og Uddannelsesudvalget 

Beslutning i Børne- Unge- og Uddannelsesudvalget den 12-06-2024 
Taget til efterretning. 
Udvalget ønsker en midtvejsevaluering med involvering af medarbejdere, elever og forældre på 
LEAPS-skolerne. Der fremlægges forslag til model for evalueringen på det kommende 
udvalgsmøde. 
 
Karl Magnus Bidstrup (A) var fraværende indtil kl. 16.00, hvorefter han deltog i punktet. 
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